



Saksliste 24.02.25

24.02.25

18:15

Dragvoll

Møtedeltakere

Anne Marthe	Leder	Tilstede
Nora	Nestleder	Ikke tilstede
Kevin	Kasserer	Ikke tilstede
Brede	Informasjon	Tilstede
Herman	Material	Tilstede
Knut	Arrangement	Tilstede
Manas	Turnering	Tilstede
Martin	Sportslig	Tilstede
Petter	Sponsor & Dugnad	Tilstede
Veronica	Sosial	Tilstede
Lukas	Styremedlem	Ikke tilstede
Sara	Styremedlem	Ikke tilstede

Agenda

Møtedeltakere	1
Agenda	1
Innsjekk og informasjon	1
Sak 1 - Siden sist	2
Sak 2 - NTNUI Open	3
Sak 3 - Lagserie finalehelg	4
Sak 4 - Annet	5
Sak 5 - Fastsette dato for neste møte	6



Innsjekk og informasjon

Informasjon:

Referent: Brede

Da har vi avtalt med TBK å rigge matter til UBM. De stiller med teip og bil. 10.000kr. Petter finne folk til å rigge.

Student NM i Bergen til helgen. OK!



Sak 1 - Siden sist

Anne Marthe: Sendt ut invitasjon til styremøte og styre inn-ut, snakket med Lars (TBK) ang. matter, sendt invitasjon til studentklubbene, svart på NBF anleggsundersøkelse, lagd plakat til IG, purret på Sandefjord - klubbovergang & faktura, snakka med Ålesund ang. matter,, maila litt med div., hosta styre inn-ut:D, skrevet erfaring og opplegg på styre inn-ut.

Nora: Var på hallfordelingsmøte med Kevin. Mailet med Scandic og kretsleder om sluttspill helgen. Lagd invitasjon + påmelding til sluttspill og sendt ut på mail, og lagt ut på alle sosiale medier. Ordnet med student nm og booket Airbnb.

Kevin: Mer opplæring med Isak. Var på hallfordelingsmøte med Nora. Snakket med håndball om hvordan de løste sponsorsituasjonen deres med Heidis - BSI er sponset av Old Irish, så skal snakket med the one and only Petter om dette.

Brede: Jobbet videre med å få ferdigstilt mal for bruken av Spond. Også rettet opp i alle treningseventsene inne i Spond, det var bare noen få påmeldinger som hadde "answer deadline", så har satt dette på alle. Har også fått lagt inn nye medlemmer inn i Spond.

Herman: Bestilt inn fjærballer til NTNUI OPEN (30 stk). Bestilt t-skjorter til medlemmer. Fikset en premie til OPEN og en boks med grep (70 stk.) for videresalg. Videre: hjelp med oversikt til hva vi trenger, bestille flere baller(?) (avhengig av økonomi). Trengs det utstyr til Bergen og hvem tar det evt med?

Knut: Fikk svar fra Liv Hofseth angående banesponsing. De pleier å fikse via foreldre og bekjente som jobber i /eier bedriftene. Selger for 2500 per bane, med lite skilt og oppropning.

Manas: Sendt påminnelser og meldinger på Spond, meldt på folk til NTNUI Open, har kontaktet de som som ikke har bruker på portalen og opprettet dem, sendt melding til Anne Marthe angående klubboverføring av en av spillerne, Videresendte til Kevin mail faktura fra Verdalstreffen

Martin: Planlagt med trenere level 2, begynt på trener plan level 1. Begynt å planlegge en fordeling av hvordan nivå 2 treningene holdes etter deres ønsker. samt promotert Ntnui open. Møte med Noah og vebjørn om level 2.

Petter: Sendt mail om linjeforeningskurs. Sendt mail til bedrifter om sponsing av turnering og generell sponsing.



Veronica: Lagd ny oversikt over møtekos og bøter (x). Snakket med Martin angående nivå 2 treninger (+lagd spørreskjema om trivsel/ønsker til treningene framover...)

Lukas:

Sara:

Sak 2 - NTNUI Open

Informasjon:

Hva må gjøre før NTNUI Open:

- Trekkning: Knut og Kevin sammen?
- Premier: Petter? Herman?
- Flytte stolper/nett, få oversikt over hvor mange vi trener
- Telle over tellemapper/skriveplate
- Dugnad: Har vi kontroll? Petter?
- Sjekke hvem som kan sitte i sekretariatet?
- Kiosk: Nora og potetene har kontroll
- Legge ut om utlån av t-skjorter når det nærmer seg?
- Fest lørdag: ønsker at det blir litt bedre gjennomført enn sist

Referat:

Kevin og Knut fikser trekningen.

Herman fikset racket fra Sport Modern, mulig bruke denne som premie på Open. Eventuelt at folk kan kjøpe lodd for racketen? Petter kan høre med butikker angående fruktkurver eventuelt.

Petter sendt mail, ikke fått noe særlig respons. Bestille premie etter trekningen er ferdig? Petter gir tilbakemelding innen fredag om han har fått noe respons fra mulige sponsorer.

12-13 baner. Volleyball har trening frem til 17:30.

Petter sett på dugnad, kjøre et dokument der folk kan skrive, en del som har skrevet at de kan stille på dugnad i spørreskjemaet. Purre på de som har meldt seg til dugnad at de husker at de skal stille! Spond, face to face osv.

Kevin, Marina, Boyan, Iver...? Sitte i sekretariatet.

Herman fikse post om folk trenger å låne t-skjorter til turneringen. Herman og Knut ser over at alt utstyr fungerer før turneringen.

Planlegge eventuell fest lørdag. Folk vil hvis det blir arrangert. Reklamere mer for fest etter turneringen, mer info om hva som eventuelt skjer. Kåringer? Veronica finner på noe i forhold til mulig arrangement. Sende ut påmelding til fest/arrangement før turneringen, rope opp litt i hallen og minne på folk i hallen om at det er mulig å melde seg på arrangement på kvelden.

Knut tar kontakt med innebandy og cricket for å få fikse halltider.

Bestille flere ballrør? Høre med Kevin.



Sak 3 - Lagserie finalehelg

Informasjon:

Med tanke på underholdning til banketten ønsker vi å starte planleggingen slik at dette blir godt gjennomført.

Vi tenker vi kan ha en komite for dette, som er ansvarlig for innholdet og få frivillige med på dette. Nora er gjerne sjef for komiteen.

Hva ønsker vi å ha med?

- Konfransier/toastmaster
- Damenes & Herenes tale
- Talentshow?
- Tullekåringer! Ta morsomme bilder/videoer og lage kåringer i løpet av helgen?
 - Årets temperament
 - ...
- Sang?
- Dans?
- Sketcher?
- Annet? Noen i klubben med skjulte talenter?

Aktuelle kandidater: Moana, Boyan, andre???

Referat:

Manas pitcher akapella.

Høre med de andre klubbene om de har et ønske om å være med/innslag i underholdningen.

Aktuelle kandidater: Manas?, Sara?, Ørjan?,

Danne en komité? Lage en slagplan for kvelden, lage badmintonsketch, så lenge det er god underholdning, kjør på!



Sak 4 - Annet

Informasjon:

4.1 KM 2026

Det er kommet etterspørsel om KM 2026. Det blir 17.-18 januar. Kunne vi ha tenkt oss å arrangert dette?

- Kan arrangere KM (A/E) alene, eller kombinere med alle klasser..

Referat:

Melde interesse om at vi muligens kan arrangere.

4.2 Styre Merch

Er det stemning for å skaffe styre-merch?

Referat:

Stemning for dette! Man blir jo gjerne litt mer synlig. Design kommer an på om folk er villige til å betale for dette.

4.3 Prikkesystem

Skal vi endre til 2t før? Om det er noen på venteliste, så har de tid til å gjøre seg klar.

Skal prikkesystemet bare gjelde når det er fullt eller uansett om det er fullt eller ikke?

Referat:

Endre til 2 timer før, ta en ny vurdering på om dette fungerer.

Martin har laget excelark for prikker. Prikkesystemet gjelder uansett.

Herman har skaffet grep, legge inn i webshop, konferere med Brede med nettsiden, fikse pris og høre med Kevin om pris.



Sak 5 - Fastsette dato for neste møte

Informasjon:

Foreslår 17.03.

- 10.03, skal Anne Marthe og Herman på HSK møte.
-

Hva skjer fremover:

- Dugnad matter til UBM, 28-30 mars
- Arrangere finalehelg, 4-5 april

Referat:

Nytt styremøte 17.03.